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       Kołobrzeg, dnia 20 października 2017 r. 
BRM.0002.36.2017.K 
 

Protokół Nr 36/2017 
 
z XXXVI sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 20 października 2017 r. o godz. 
9:00 w dużej Sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg, ulica Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Informacja Prezydenta Miasta o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg w I półroczu 2017 r., kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  

i informacji z wykonania planów miejskich instytucji kultury. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej Gminie Żnin, 

2) udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej Gminie Siemyśl. 

3) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r., 

4) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2017 – 2024, 

5) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2017, 

6) apelu o intensyfikację prac związanych z budową drogi ekspresowej S 11, 

7) sprzedaży działek położonych w obrębie 17 miasta Kołobrzeg, 

8) sprzedaży lokalu mieszkalnego i nieruchomości zabudowanej budynkiem 

garażowym, położonych w Niekaninie przy ul. Radosnej 23, 

9) ustanowienia służebności gruntowej na działce nr 155/9 obręb 12, położonej  

w Kołobrzegu przy ul. Dworcowej, 

10) ustanowienia służebności przesyłu na działkach nr 4/332, 3/2 obręb 8 miasta 

Kołobrzeg, 

11) ustanowienia służebności przesyłu na działkach nr 11/8, 4/118, 4/376 obręb 8 

miasta Kołobrzeg, 

12) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta 

Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem 

i ochroną dróg, 

13) uzgodnienia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/375/09 

Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009 r.  

w sprawie obszarów chronionego krajobrazu, 

14) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Miasta sesja była nagrywana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Protokół Nr 35/2017 z XXXV sesji, która odbyła się 13 września 2017 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń do protokołu. 

 

Punkt 1 – otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta, z uwagi na chwilową nieobecność 
Przewodniczącego Rady Pana radnego Ryszarda Szufla, XXXVI sesję Rady Miasta 
Kołobrzeg otworzył Wiceprzewodniczący Rady, Pan radny Sławomir Kargul. 
 
Przewodniczący powitał: Radnych, Jerzego Wolskiego i Pana Jacka Woźniaka - Zastępców 

Prezydenta Miasta; Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, Skarbnika Miasta, Sekretarz 

Miasta wraz z Naczelnikami Wydziałów Urzędu Miasta. Przewodniczący powitał 

wyróżnionych tytułami: Honorowy Obywatel Miasta Kołobrzegu i Zasłużony dla Miasta 

Kołobrzegu, wszystkich zaproszonych gości oraz media kołobrzeskie a także mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 
radnych. Radny nieobecny Henryk Bieńkowski. Jest to wymagane quorum, by obrady były 
ważne. 
 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad.  
 
Pan radny Marek Młynarczyk złożył wniosek formalny o wykreślenie z porządku obrad pkt 5 
ppkt 6 – projektu uchwały w sprawie apelu o intensyfikację prac związanych z budową drogi 
ekspresowej S 11. 

 

W dyskusji nad porządkiem obrad glos zabierali Państwo radni: 

Marek Młynarczyk, Ryszard Szufel, Dariusz Zawadzki, Ireneusz Zarzycki, Artur Dąbkowski,  
a także Zastępca Prezydenta ds. Gospodarczych, pan Jerzy Wolski. 
 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana radnego Marka Młynarczyka   
o wykreślenie z porządku obrad pkt 5 ppkt 6 – projektu uchwały w sprawie apelu  
o intensyfikację prac związanych z budową drogi ekspresowej S 11. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało  
7 radnych, 13 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada  zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy  
o samorządzie gminnym Rada nie dokonała zmiany porządku obrad poprzez 
wykreślenie pkt 5 ppkt 6 – projektu uchwały w sprawie apelu o intensyfikację prac 
związanych z budową drogi ekspresowej S 11. 
 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
W zastępstwie Prezydenta Miasta, sprawozdanie z wykonania uchwał Rady oraz informację 

o przeprowadzonych przetargach przedstawił pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta. 
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Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady raz informacja  

o przeprowadzonych przetargach stanowi załącznik do protokołu. 

 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, jednak brak było w niej chętnych 
do uczestniczenia. 
 
Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy Państwo Radni mają interpelacje bądź zapytania do 
Prezydenta Miasta. Z interpelacjami wystąpili Państwo radni: 
 
Karolina Szarłata-Woźniak, Marcin Beńko, Wiesław Parus, Przemysław Kiełkowski, 
Danuta Wilk, Wioletta Dymecka, Izabela Zielińska, Krzysztof Plewko, Krystyna 
Strzyżewska, Ireneusz Zarzycki, Artur Dąbkowski. 
 
Interpelacje oraz zapytania zostały nagrane na nośniku elektrycznym i stanowią załącznik do 
protokołu. 
 

Punkt 4 - Informacja Prezydenta Miasta o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg w I półroczu 2017 r., kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  

i informacji z wykonania planów miejskich instytucji kultury. 

Informacja Prezydenta Miasta o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg  
w pierwszym półroczu 2017 r. została przesłana radnym drogą elektroniczną. Z powyższą 
informacją zapoznała się Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych, Komisja Komunalna, 
Komisja Oświaty i Kultury.  
Została również przesłana Uchwała Nr CVII.427.Z.2017 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 7 września 2017 r. Skład Orzekający RIO 
pozytywnie zaopiniował informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta za pierwsze 
półrocze 2017 r. oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
 
Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, jednak brak było w niej chętnych 
do uczestniczenia. 
 
Punkt 5 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w roku 2017 pomocy 

finansowej Gminie Żnin 

W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jacek Woźniak, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 
radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 
2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 
    Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 
3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. O przedstawienie opinii poproszono Panią radna 
Izabelę Zielińską, Przewodniczącą Komisji. 
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 
radną Karolinę Szarłatę-Woźniak – Członka Klubu. 
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O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono  Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 
 
Wszystkie kluby poparły projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej Gminie Żnin: 

Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
 
W wyniku głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła 

UCHWAŁĘ NR XXXVI/534/17 w sprawie udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej 

Gminie Żnin. 

Punkt 5 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w roku 2017 pomocy 
finansowej Gminie Siemyśl 
 
W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jacek Woźniak, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 
radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 
2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 
Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 
3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. O przedstawienie opinii poproszono Panią radna 
Izabelę Zielińską, Przewodniczącą Komisji. 
4. Komisja Oświaty i Kultury. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Wiesława 
Parusa, Przewodniczącego Komisji. 
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 
radnego Artura Dąbkowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” proszę Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 
 
Wszystkie kluby poparły projekt uchwały. 
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Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli Państwo 
radni: 
 
Marcin Beńko, Izabela Zielińska, Krzysztof Plewko, Krystyna Strzyżewska,  
 
a także Skarbnik Miasta i Zastępca Prezydenta ds. Społecznych. 
 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie  
projekt uchwały w sprawie udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej Gminie Siemyśl: 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
 
Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/535/17 w sprawie udzielenia w roku 
2017 pomocy finansowej Gminie Siemyśl. 
 
Punkt 5 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2017 r. 
 
W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jacek Woźniak, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 
radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 
2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 
Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 
3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. O przedstawienie opinii poproszono Panią radna 
Izabelę Zielińską, Przewodniczącą Komisji. 
4. Komisja Oświaty i Kultury. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Wiesława 
Parusa, Przewodniczącego Komisji. 
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska proszę Panią Izabelę 
Zielińską – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 
 
Wszystkie Kluby poparły projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r.: 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
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Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  NR XXXVI/536/17 w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r. 
 
Punkt 5 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2017 - 2024 
 
W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jerzy Wolski, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 
radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 
2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 
Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 
3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. O przedstawienie opinii poproszono Panią radna 
Izabelę Zielińską, Przewodniczącą Komisji. 
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 
Izabelę Zielińską – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 
 
Wszystkie Kluby poparły projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na lata 2017 – 2024: 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
 
Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/537/17 w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2017 – 2024. 
 
Punkt 5 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 
nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017 
 
W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jerzy Wolski, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 
Izabelę Zielińską – Członka Klubu. 
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O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 
 
Wszystkie Kluby poparły projekt uchwały. 
 
Na prośbę Pani radnej Wioletty Dymeckiej – Przewodniczącej Klubu Radnych „Porozumienie 
dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej”, wydatki pokrótce omówił Skarbnik Miasta. 
 
Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli Państwo 
radni: 
 
Krzysztof Plewko, Krystyna Strzyżewska, Ireneusz Zarzycki, 
 
a także Skarbnik Miasta i Zastępca Prezydenta ds. Gospodarczych.  
 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2017: 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
 
Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/538/17 w sprawie ustalenia 
wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017. 
 
Punkt 5 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie apelu o intensyfikację prac 
związanych z budową drogi ekspresowej S11 
 
W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jerzy Wolski, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych, 
2. Komisja Komunalna, 
3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. 
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 
radnego Przemysława Kiełkowskiego - Członka Klubu. Klub poparł projekt. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. Klub 
poparł projekt. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. Klub wstrzymał się od głosu. 
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O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. Klub wstrzymał się od głosu. 
 
Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli Państwo 
radni: 
 
Krystyna Strzyżewska, Ryszard Szufel, Krzysztof Plewko.  
 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie  
projekt uchwały w sprawie apelu o intensyfikację prac związanych z budową drogi 
ekspresowej S11: 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 przeciw, 6 wstrzymało się od głosu.  
 
Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/539/17 w sprawie apelu  
o intensyfikację prac związanych z budową drogi ekspresowej S11. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy w obradach. Po przerwie powrócono do 
opiniowania projektów uchwał. 
 
Punkt 5 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działek położonych  
w obrębie 17 miasta Kołobrzeg 
 
W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jerzy Wolski, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych, 
2. Komisja Komunalna. 
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 
radnego Wiesława Parusa – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg proszę Pana radnego 
Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Krzysztofa Plewkę – Członka Klubu. 
 
Wszystkie Kluby poparły projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie sprzedaży działek położonych w obrębie 17 miasta Kołobrzeg: 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
Brak głosu Pana radnego Sławomira Kargula i Pana radnego Marka Młynarczyka. 
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Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/540/17 w sprawie sprzedaży działek 
położonych w obrębie 17 miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 5 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego  
i nieruchomości zabudowanej budynkiem garażowym, położonych w Niekaninie przy 
ul. Radosnej 23 
 
W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jerzy Wolski, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1.Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych, 
2.Komisja Komunalna.  
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 
radnego Artura Dąbkowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Krzysztofa Plewkę – Członka Klubu. 
 
Wszystkie Kluby poparły projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie lokalu mieszkalnego i nieruchomości zabudowanej budynkiem 
garażowym, położonych w Niekaninie przy ul. Radosnej 23: 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
 
Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/541/17 w sprawie sprzedaży lokalu 
mieszkalnego i nieruchomości zabudowanej budynkiem garażowym, położonych  
w Niekaninie przy ul. Radosnej 23. 
 
Punkt 5 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności 
gruntowej na działce nr 155/9obreb 12, położonej w Kołobrzegu przy ul. Dworcowej 
 
W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jerzy Wolski, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych, 
2. Komisja Komunalna. 
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
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O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 
radną Karolinę Szarłatę-Woźniak – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 
 
Wszystkie Kluby poparły projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na działce nr 155/9 obręb 12, 
położonej w Kołobrzegu przy ul. Dworcowej: 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
 
Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/542/17 w sprawie ustanowienia 
służebności gruntowej na działce nr 155/9 obręb 12, położonej w Kołobrzegu przy ul. 
Dworcowej. 
 
Punkt 5 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu 
na działkach nr 4/332, 3/2 obręb 8 miasta Kołobrzeg 
 
W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jerzy Wolski, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych, 
2. Komisja Komunalna. 
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 
radną Karolinę Szarłatę – Woźniak – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Pana radnego Bogdana Błaszczyka – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 
 
Wszystkie Kluby poparły projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na działkach nr 4/332, 3/2 
obręb 8 miasta Kołobrzeg: 
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Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
Nie głosował Pan radny Marcin Beńko, Pani radna Wioletta Dymecka i Pani radna 
Aneta Cieślicka. 
 
Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/543/17 w sprawie ustanowienia 
służebności przesyłu na działkach nr 4/332, 3/2 obręb 8 miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 5 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu 
na działkach nr 11/8, 4,118, 4/376 obręb 8 miasta Kołobrzeg 
 
W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jerzy Wolski, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych, 
2. Komisja Komunalna. 
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 
radnego Dariusza Zawadzkiego – Przewodniczącego Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Pana radnego Bogdana Błaszczyka – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 
 
Wszystkie Kluby poparły projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na działkach nr 11/8, 4,118, 
4/376 obręb 8 miasta Kołobrzeg: 
  
Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
Nie głosował Pan radny Ireneusz Zarzycki, Pani radna Wioletta Dymecka i Pani radna 
Aneta Cieślicka. 
 
Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/544/17 w sprawie ustanowienia 
służebności przesyłu na działkach nr 11/8, 4,118, 4/376 obręb 8 miasta Kołobrzeg. 
  
Punkt 5 podpunkt 12 – w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach 

administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

W imieniu Pana Prezydenta Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jerzy Wolski, 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych, 
2. Komisja Komunalna. 
 
Opinie Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 
radnego Wiesława Parusa – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg proszę Pana radnego 
Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 
 
Wszystkie Kluby poparły projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący w pierwszej kolejności 
poddał pod głosowanie autopoprawkę Prezydenta Miasta o treści: 
1. W podstawie prawnej obwieszczenia w wersie 7 podany publikator nr 66 poz. 1165 
     zastępuje się publikatorem z 2013 roku poz. 22. 
2. W obwieszczeniu stanowiącym załącznik do projektu uchwały wprowadzić ust. 3  
      w brzmieniu: 
      „3. Obwieszczenie wchodzi w życie z dniem ogłoszenia.” 
 
Za przyjęciem autopoprawki głosowało 18 radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się od 
głosu. Nie głosowała Pani radna Aneta Cieślicka. 
 
Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę Prezydenta Miasta.  
 
W kolejności Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ogłoszenia 

tekstu jednolitego uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z 

budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg wraz z przyjętą 

autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
Nie głosowała Pani radna Aneta Cieślicka. 
 
Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/545/17 w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane  

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

Punkt 5 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/375/09 Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009 r. w sprawie obszarów chronionego 
krajobrazu 
 
O przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem poproszono Panią radną Karolinę 
Szarłatę – Woźniak, Przewodniczącą Komisji Uzdrowiskowej. 
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O przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta proproszono Pana Jerzego Wolskiego, 
Zastępcę Prezydenta. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. O przedstawienie opinii poproszono Panią 
radną Krystynę Strzyżewską, Przewodniczącą Komisji. 
2. Komisja Komunalna. O przedstawienie opinii poproszono Pana radnego Dariusza 
Zawadzkiego, Przewodniczącego Komisji. 
 
Opinie obu Komisji były pozytywne. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Panią 
radną Karolinę Szarłatę – Woźniak – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 
 
Wszystkie Kluby poparły projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do podjęcia dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXXII/375/09 Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009 r.  
w sprawie obszarów chronionego krajobrazu: 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
 
Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/546/17w sprawie uzgodnienia 
projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/375/09 Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego z dnia 15 września 2009 r. w sprawie obszarów chronionego 
krajobrazu. 
 
Punkt 5 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzenie skargi zajmowała się Komisja Prawa, Porządku 
Publicznego i Spraw Obywatelskich. O przedstawienie projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem poproszono Panią radną Anetę Cieślicką, Przewodniczącą Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji Prawa przedstawiła pismo skarżących z dnia 11.10.2017 r. 
 
Pa Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił stanowisko do projektu uchwały. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Platforma Obywatelska poproszono Pana 
radnego Artura Dąbowskiego – Członka Klubu. 
 



14 

 

O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty 
Dymeckiej” poproszono Panią radną Wiolettę Dymecką – Przewodniczącą Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg poproszono Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Członka Klubu. 
 
O przedstawienie stanowiska Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” poproszono Pana 
radnego Marka Młynarczyka – Przewodniczącego Klubu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych były pozytywne. 
 
Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli Państwo 
radni: 
 
Ireneusz Zarzycki, Karolina Szarłata – Woźniak, Marek Młynarczyk, Krystyna 
Strzyżewska, Sławomir Kargul, Jacek Kalinowski, Aneta Cieślicka, Marcin Beńko,  
 
a także 
 
Zastępca Prezydenta ds. Gospodarczych, Pan Jerzy Wolski. 
 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg z zapisem w § 1, że uznaje się za bezzasadną 
skargę: 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
Nie głosowała Pani radna Danuta Wilk. 
 
Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXVI/547/17 w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. Rada uznała skargę za bezzasadną. 
 
Punkt 6 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 
 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami zostało przesłane do 

radnych drogą elektroniczną 16 października 2017 r. 

 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Pan Jerzy Wolski przedłożył informację ze spotkania z Dyrekcją Generalną Dróg i Autostrad. 

 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli Państwo 
radni: 
 

Izabela Zielińska, Krzysztof Plewko, Ireneusz Zarzycki, Jacek Kalinowski, a także 

Zastępca Prezydenta ds. Gospodarczych, Pan Jerzy Wolski. 

 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje: 
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Przewodniczący Rady Miasta przekazał Państwu radnym następujące informacje: 
 
1. Zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 

z 2016 r. poz. 446 z późn.zm.) poinformował, iż do złożenia oświadczenia majątkowego wg 

stanu na dzień 31 grudnia 2016 r. wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego 

dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni i jego korektą zobowiązanych było  

20 radnych i wszyscy złożyli oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie.  

Pan radny Przemysław Kiełkowski pierwsze swoje oświadczenie majątkowe złożył w terminie 

30 dni od dnia złożenia ślubowania, które miało miejsce 9 lutego 2017 roku. Swoje 

oświadczenie, jako Przewodniczący Rady złożył do Wojewody Zachodniopomorskiego. 

W wyniku analizy oświadczeń majątkowych nie stwierdził większych nieprawidłowości poza 

tym, że Państwo radni pomijają informację o pełnionej funkcji, nie podają kwoty 

zaciągniętych kredytów, pożyczek oraz kwoty ile pozostało do ich spłaty. Przy składaniu 

kolejnych oświadczeń, a w przyszłym roku czeka radnych złożenie dwóch oświadczeń: 

pierwsze według stanu na dzień 31.12.2017 r. i drugie na 2 miesiące przed upływem 

kadencji. Poprosił również, by zwrócić uwagę na to, aby wypełnić wszystkie rubryki w 

składanym oświadczeniu i stosować zapis „nie dotyczy”.  

 
2. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 21 września 2017 r.  
     została ogłoszona: 
   - Uchwała Nr XXXV/499/17 z dnia 13 września 2017 r. w sprawie zmian  
        w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r. – poz. 3808. 
   - Uchwała Nr XXXV/502/17 z dnia 13 września 2017 r. w sprawie określenia wysokości  
        stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Kołobrzeg – poz. 3809. Uchwała 
        zacznie obowiązywać od 1 stycznia 2018 r. 
 
3. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 13 października 
     2017 r.  zostały ogłoszone: 
     - Uchwała Nr XXXV/509/17 z dnia 13 września 2017 r. w sprawie zmiany statutu 
        Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta – poz. 4140. 
        Uchwała wejdzie w życie 28 października 2017 r., ale zacznie obowiązywać  
        od 1 stycznia 2018 r. 
     - Uchwała Nr XXXV/517/17 z dnia 13 września 2017 r. w sprawie miejscowego planu 
        zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 
        Wschód dla terenu działki nr 86 w obrębie 4 przy ul. T. Rafińskiego – poz. 4141.  
        Uchwała wejdzie w życie 28 października 2017 r. 
     - Uchwała Nr XXXV/525/17 z dnia 13 września 2017 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
        ustaleń uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do  
        bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na  
        terenie Gminy Miasto Kołobrzeg i Gminy Kołobrzeg – poz. 4141. Uchwała wejdzie  
        w życie 28 października 2017 r. 
     -  Uchwała Nr XXXV/527/17 z dnia 13 września 2017 r. w sprawie określenia przystanków 
        komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto Kołobrzeg 
        oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków – poz. 4143. Uchwała wejdzie  
        w życie 28 października 2017 r. 
     - Uchwała Nr XXXV/528/17 z dnia 13 września 2017 r. w sprawie ustalenia stawki opłat 
        za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, których 
        właścicielem lub zarządzającym  jest Gmina Miasto Kołobrzeg – poz. 4144. Uchwała  
        wejdzie w życie 28 października 2017 r. 
     -  Uchwała Nr XXXV/529/17 z dnia 13 września 2017 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
         uznania za użytek ekologiczny „Ekopark Wschodni” terenów leżących we wschodniej 
         części Kołobrzegu – poz. 4145. Uchwała wejdzie w życie 28 października 2017 r. 
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4. Pierwsza sesja odbędzie się pod koniec listopada, druga – budżetowa – przed Świętami 
Bożego Narodzenia, a trzecia – między Świętami a Nowym Rokiem. 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy Państwo radni mają wolne wnioski bądź informacje. 
 
Pan radny Ireneusz Zarzycki poruszył sprawę Klubu Piłkarskiego „Kotwica” i zaproponował 
powołanie zespołu. 
 
Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych i Sportu, aby zajęła 
się tą sprawą. 
 
Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 
 
Pani radna Izabela Zielińska, Pan radny Krzysztof Plewko i Pan Jerzy Wolski. 
 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXVI sesję 

Rady Miasta Kołobrzeg o godz. 1330. 

 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Ryszard Szufel 
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 


